
Styrelseprotokoll
Svenska Fallskiirmsfiirbundet (SFF)

Datum:

Tid:

Plats:

Nf,rvarande: Ronny Modigs
Hikan Dahlquist

Styrelseprotokoll 7 12014

2014-10-03 --04

18.00 - 20.00 / 09.00 - 1s.00

Motala Best Western Hotel / Skiirstad flygfiilt

RM
HD

Christer Dahl CD
Daniel Ingered DI
Petter Alfsson-Thor pAT
Boel Stier
Gunilla Sigurd

Anmriltfiirhinder: StefanNilsson

l. Mtitets tippnande

2.Yal av sekreterare ftir miitet

3. Val av en justeringsman

4. Fiiregiende protokoll

5. Ekonomi

BS
GS

SN

Ordftjranden htilsar deltagarna viilkomna och forklarar
mcjtet dppnat.

Styrelsen beslutar att utse GS till mcitessekreterare.

Styrelsen beslutar att utse RM att justera protokollet.

Genomging av fciregiende protokoll.

Ekonomiska rapporter har innan m6tet varit tillgiingliga
for styrelsen. RM och HD redogjorde gemensamt.

Redovisningen frin Skycamp iir inte helt klar, men
avsiittningen pA 50 000 kronor kommer inte att riicka.
Mote planeras med Robbin Havasi, RM och SN for att
gi igenom ekonomin.

SM i Speed formation flyttades fr6n Aros till Dala pi
grund av diligt viider. Styrelsen beslutar att tiicka
ferryflygningen med 14130 kronor.

Det iirende PAT civerliimnade till Transportstyrelsen
med rekommendation om indragning av en instruktcjrs_
licens iir nu behandlat. TS ftljde SFFs rekom*.r0.r,"\t_,f
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7. Redovisning frfln
och ledamiiter

ordfiirande

Skynet iir oppet fcir fcirnyelse fcir 2015.

Det har gjorts fcjrsok med ut<jkad veteranlicens. PAT
utreder, di vi forviintar oss fler ansdkningar 2015 i
samband med 60-irsjubileet.

USK har behov att rekrytera 2 medlemmar.

MK har behov av ny ordforande. Nuvarande ordforande
Henrik Grenzelius avghr, men kvarstir i kommitt6n.

PAT har diskuterat drogpolicy med TS, generellt och ur
siikerhetssynpunkt. HD fir i uppdrag att se 6ver
mojligheterna juridiskt att skapa ett civilriittsligt avtal
som SFF tecknar med varje enskild hoppare som innebiir
att medlemmarna kan drogtestas.

TS har utfcjrl den &rliga verksamhetskontrollen av SFF
och kansliet, utan anmiirkning. RM, PAT och Asa
Helenius deltog frin SFF. SFF foreslog f6r dem att niista
ir revidera SFF gemensamt med en klubb, och dfl fi
mojlighet att se vir verksamhet. TS stzillde sig positivt
till detta,

RM: Uppvisningstriiningsliigret var lyckat, men behov
finns att kunna trZina med fallskiirmssystem anpassat till
uppvisningar. RM har bett Johan Juhlin att underscika
moj li ghet att i nfrirskaffa I iimpl i g utrustning.

RM och BS har triiffat ordforanden i TK och diskuterat
olika fr6gor som ska tas upp i m6te med TK och
styrelsen vid fcirbundskonferensen.

BS: Tillviixtenkiit finns tillgiinglig pi webben. 120 svar
inkom forsta kviillen. PAT ser till att Skynet anviinds for
att informera iiven nya elever om enktiten.

Svensk Fallskiirmssport skall bevaka hela hopp-Sverige.
Styrelsen beslutar att ersiitta redaktorer for iesor till
olika hoppklubbar.
Tidningen har tvA &r i rad beg2irt och fatt utdkad budget
for sommarnummer. Styrelsen beslutar diirfor att dessa
extra sidor ska planeras och tas med i SFF budget2}l5.

B! fflr i uppdrag att se 6ver mrijligheter att skapa en
"frigel6da" pi webben, eller annat forum. 
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8. Beslutspunkter

HD redovisar frin mote med RF angiende
"Arbetsunderlag - den svenska idrottsrorelsen 2.0,, samt
frAn Nordiskt flygsportmdte i Kopenhamn.

IdrottOnline (IOL) har inte tagitfartinom SFF. GS fir
i uppdrag att kontakta Stefan Burstrdm frjr att stiimma
av status for IOL inom SFF. Olika alternativ om hur
IOL skall spridas inom SFF diskuteras. GS fir i
uppdrag att kontakta Penny Robertson-pearce om IOL-
utbildning.

Styrelsen beslutar att ge HD i uppdrag att, vid niista
FSF Ordforandekonferens, fciresli att FSF, som har en
mycket god ekonomi, fordelar ut pengar till de olika
grenfcirbunden. Ett ytterligare fdrslag iir att anviinda viss
del av medlen till "IOl-utbildare."

DI arbetar med en "tips- och trixlida,,kring miljofrigor.

CD har haft kontakt med det norska och danska
fcirbunden, diiremot inte lyckats skapa kontakt med det
finska forbundet. Styrelsen ger CD i uppdrag att bjuda
in till nordisk samarbetstriiff pi Boson den24-25januari
diir SFF stir som viird.

GS har tillsammans med Tony Minsson och
medaljkommittdn tagit fram fdrslag p6 fdrtjiinsttecken.
Detta fdrslag kommer att omarbetas, sA iiven reglemente
for fcirtjansttecken enligt de riktlinjer som styrelsen gav.

Styrelsen beslutar att ett friflygarlag (2 personer) och
ett FS4-lag (4 personer) skall representera Sverige under
det frirsta FAi-utlysta vindtunnel-VM som ager ium i
USA i november. Kostnad tas ur TK budget, eventuellt
overskjutande del ur SFF budget.

Styrelsen beslutar att erbjuda penny Robertson-pearce
timanstiillning for att stdtta administrationen i TK och
kansliet. HD fir i uppdrag att upprZitta kontrakt. RM
kontaktar Penny och erbjuder anstiillningen.

Styrels en beslutar att inriitta ett kapitalforvaltnings_
utskott samt rekrytera medlemmar till detta. HD f6r i
uppdrag atttafram en arbetsordning f6r utskottet.
Kapitalf6rvaltningsutskottet skall ta fram frirslag till
placeringspolicy och placeringsreglemente.

Styrelsen beslutar att ge SN i uppdrag attsiiga upp
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9. Ovriga frigor

10. Niista miite

Vid protokollet,

--.

avtalet med RF vad giiller ekonomitjiinsten. FSF och ett
antal grenforbund har liimnat RF. SFF har anlitat RF ftjr
ekonomitjiinst i 5 6r. Under den tiden har SFF haft 5
olika kontaktpersoner. Ledtiden har varit 10- i 4 dagar.
HD fir i uppdrag att teckna nytt avtal med Malmci Ljus
& Kraft (MLK) vars ekonomiavdelning kommer att
utfdra SFFs bokfdring pi lopande riikning. SN iir del-
2igare i MLK. Styrelsen har diskuterat eventuella hinder
att anlita MLK, men finner inga problem. Timpriset blir
lzigre, ledtiden kortas, och SN kommer liittare att ha till-
ging till information.

P& fcirekommen anledning diskuterades moj ligheterna
att forliinga drifttiden pi fallskiirmssystem (rigg och
reserv) liingre an20 6r. Arendet har tidigare behandlats
av Materielkommitt6n. Det framkom inte nhgra
realistiska mojligheter att forliinga tiden utan omfattande
tester, vilka iir orimliga att genomfora i SFFs regi.
Styrelsen beslutade diirfor att liimna forslaget utan
itgrird.

Telefon 127 oktober

Justeras,
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